
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Wojciechowskiego

na 65. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 listopada 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci Krzysztofa Kwiatkowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do ministra sprawiedliwoœci z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Ile w 2009 r. by³o przeprowadzonych i zakoñczonych przys¹dzeniem w³asnoœci egzekucji przez ko-

morników s¹dowych wobec d³u¿ników bêd¹cych w³aœcicielami lokali mieszkalnych lub posiadaj¹cych
spó³dzielcze prawo do lokalu mieszkalnego, na wniosek wspólnot lub spó³dzielni mieszkaniowych, na
podstawie wydanego przez s¹d nakazu zap³aty za zaleg³oœci pieniê¿ne wobec nich?

2. Czy przeprowadzone w powy¿szy sposób egzekucje komornicze w ocenie Ministerstwa Sprawiedli-
woœci by³y prowadzone w prawid³owy sposób, skoro jak wynika z treœci art. 16 ustawy o w³asnoœci lokali
z dnia 24 czerwca 1994 r. w tego rodzaju przypadkach egzekucja powinna byæ prowadzona na podsta-
wie wyroku s¹dowego wydanego w postêpowaniu procesowym?

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski




